

Title (en)

Fire barrier device for an interrupted stretch of conveyer rails.

Title (de)

Feuerabschlussvorrichtung für einen unterbrochenen Schienenstrang einer Förderanlage.

Title (fr)

Dispositif de fermeture coupe-feu pour un tronçon de rails interrompu d'un convoyeur.

Publication

EP 0033481 A2 19810812 (DE)

Application

EP 81100445 A 19810122

Priority

DE 3004044 A 19800205

Abstract (en)

Fire barrier device for a passage opening (2) through which an interrupted rail track (4) of a transport installation passes. The gap (5) in the rails is bridged by a rail piece (16) which is secured on a lever (18) which can assume two positions. A slide-like shut-off element (10) can be moved in in front of the passage opening (2) and into the gap (5) in the rails and in the process moves the lever (18) into its second position. <IMAGE>

Abstract (de)

Feuerabschlußvorrichtung für eine Durchlaßöffnung (2), durch welche ein unterbrochener Schienenstrang (4) einer Förderanlage hindurchführt. Die Schienenspalte (5) wird durch ein Schienenstück (16) überbrückt, welches an einem Hebel (18) befestigt ist, der zwei Lagen einnehmen kann. Ein schieberartiges Absperrelement (10) ist vor die Durchlaßöffnung (2) und in die Schienenspalte (5) hineinbewegbar und bewegt dabei den Hebel (18) in seine zweite Stellung.

IPC 1-7

A62C 3/14; B65G 43/00

IPC 8 full level

A62C 2/22 (2006.01)

CPC (source: EP)

A62C 2/22 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0033481 A2 19810812; EP 0033481 A3 19820127; DE 3004044 A1 19810813

DOCDB simple family (application)

EP 81100445 A 19810122; DE 3004044 A 19800205